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Vragen van het lid Van der Ham
(D66) aan de ministers van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en
van Justitie over het bericht dat de
XTC-markt ernstig vervuild is.
(Ingezonden 9 april 2009)

1
Wat is uw reactie op het bericht van
het Trimbos-instituut dat de
XTC-markt ernstig vervuild is
geraakt?1

2
Welke oorzaken liggen ten grondslag
aan deze vervuiling?

3
Deelt u de mening dat de vervuiling
van de XTC-markt (mede) veroorzaakt
wordt door de geïntensiveerde
bestrijding? Zo nee, waarom niet?

4
Wat bent u voornemens te doen om
de risico’s die deze ontwikkeling met
zich mee brengt te beperken?

5
Deelt u de verwachting dat
XTC-gebruikers door deze
ontwikkeling zullen uitwijken naar
mogelijk gevaarlijkere drugs? Zo nee,
waarom niet?

1 nu.nl, 8 april 2009: «Nederlandse XTC-markt
ernstig vervuild».

Mededeling

Mededeling van minister Klink
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport)
(ontvangen 12 mei 2009)

De vragen van het Kamerlid Van der
Ham (D66) over het bericht dat de
XTC-markt ernstig is vervuild kunnen
tot mijn spijt niet binnen de
gebruikelijke termijn worden
beantwoord.
De reden van het uitstel is dat er
informatie bij uitvoerende
organisaties opgevraagd moet
worden.
De beantwoording zal plaatshebben
omstreeks 18 mei.
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